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SE-BRM.0012.2.4.2024                     

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 21 marca 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 21 marca 2024 roku, w godzinach 10:34 – 11:03 w sali posiedzeń RMiG w 

ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Beata Bruczyńska 

2. Iwona Cupryjak 

3. Stanisław Duszczak 

4. Jerzy Rozmiarek 

5. Agnieszka Wiśniewska 

W spotkaniu uczestniczył także wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik 

Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Ewa Kędziora oraz radca prawny Urzędu MiG 

Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Cupryjak otworzyła posiedzenie 

i powitała zebranych uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą 

informacyjną w związku z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, 

która stanowi załącznik do protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie skargi na działania burmistrza cd. 
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4. Rozpatrzenie petycji w sprawie zwolnienia od konieczności zapłaty podatku od 

nieruchomości przez mieszkańców ulic Tęczowej, Turkusowej, Cytrynowej, i 

Pistacjowej w Dachowie.  

5. Podsumowanie prac komisji. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 22.02.2024r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Iwona Cupryjak, Agnieszka Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Beata Bruczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

 

3. Rozpatrzenie skargi na działania burmistrza cd. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała, że w dniu 31.01.2024r. podjęta została 

uchwała nr LXIV/959/2024 Rady MiG Kórnik w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza MiG do dnia 27.03.2024.  
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Radca prawny Przemysław Barczyński przypomniał, że przedłużenie terminu 

nastąpiło na skutek szczególnie skomplikowanego przedmiotu sprawy objętej skargą, 

wymagającego jej dokładnego merytorycznego wyjaśnienia w Urzędzie MiG, w 

szczególności w aspekcie uwarunkowań faktyczno-prawnych związanych z 

postulowaną przez skarżącego zmianą oznakowania drogi dojazdowej do posesji 

przy ul. Kuśnierskiej, z uwzględnieniem interesu skarżącego i pozostałych 

mieszkańców ulicy. W oparciu o ustalenia poczynione przez Urząd MiG niezbędne 

będzie dokonanie analizy zarzutów podniesionych w skardze oraz ich ocena w 

zakresie zasadności skargi, pozwalająca na wypracowanie i przedstawienie przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji uchwały Komisji, stanowiącej propozycję 

rozstrzygnięcia w zakresie rozpatrzenia skargi. 

Radca prawny poinformował, że wybrany został przez Komisję Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego wariant planowanej zmiany stałej organizacji ruchu drogowego na 

drodze gminnej ulicy Kuśnierskiej oraz na drodze wewnętrznej oznaczonej nr ewid. 

603 i 591 w miejscowości Kórnik. Wariant  został wysłany do mieszkańców tej ulicy. 

Natomiast nie odbyło się jeszcze spotkanie z przedstawicielami poczty. Wskazał, że 

aby rozwiązać sytuację powinny zostać uwzględnione interesy wszystkich 

mieszkańców. Zaproponował przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi, ze względu 

na oczekiwanie na wypowiedzenie się w tej sprawie mieszkańców i Poczty Polskiej.  

Przewodnicząca Komisji wskazała, że w omawianym miejscu mieści się również 

restauracja, której klienci parkują samochody.   

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania burmistrza do dnia 

29.05.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 
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4. Rozpatrzenie petycji w sprawie zwolnienia od konieczności zapłaty podatku od 

nieruchomości przez mieszkańców ulic Tęczowej, Turkusowej, Cytrynowej i 

Pistacjowej w Dachowie.  

Zapoznano się z petycją z dnia 9.03.2024r. w sprawie zwolnienia od konieczności 

zapłaty podatku od nieruchomości przez mieszkańców ulic Tęczowej, Turkusowej, 

Cytrynowej i Pistacjowej w Dachowie. Przewodnicząca przypomniała, że m.in. na 

ostatniej sesji rady mieszkańcy przedstawili swój problem. Wskazała członkom 

Komisji możliwość wystąpienia do burmistrza o przedstawienie kosztów 

ewentualnego przejęcia tych dróg, a następnie ich wybudowania. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zacytował fragment uchwały Nr LXVI/703/23 Rady 

Miejskiej w Polkowicach z dnia 28.11.2023r. w sprawie stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości, w której wskazano w 

paragrafie 2, że zwalnia się od podatku od nieruchomości: 

1) grunty pozostałe, w tym zajęte na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego, 

2) budynki mieszkalne lub ich części, 

3) budynki pozostałe lub ich części, w tym zajęte na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego, 

4) grunty, budynki lub ich części zajęte na działalność: 

- opiekuńczą,  

- w zakresie ochrony przeciwpożarowej i bezpieczeństwa publicznego, 

- kulturalną,  

- sportową, 

- cmentarze. 

Przytoczone zwolnienie nie dotyczy gruntów, budynków lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej.  

Wiceburmistrz wyjaśnił, że nie ma możliwości wprowadzenia zwolnienia 

przedmiotowo – podmiotowego.  

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że zwolnienie z podatku wskazanych 

mieszkańców byłoby dla nich wyróżnieniem, a w gminie jest wiele takich sytuacji jak 

omawiana.   

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wskazał, że nie zawsze droga wewnętrzna w 

ewidencji gruntów oznaczona jest symbolem „dr”, nieraz bywa opisana np. jako rola 

lub symbolem „b”. Następnie odczytał wyrok Wojewódzkiego Sądu 
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Administracyjnego w Poznaniu z dnia 28.03.2023r. I SA/Po 944/22 Teza: Zwolnienie 

określone w art. 7 ust. 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych może dotyczyć 

wyłącznie przedmiotu, a więc nieruchomości wykorzystywanych do różnego rodzajów 

działalności. Przy, czym co istotne, przedmiot ten winien być tak określony, żeby nie 

była możliwa identyfikacja konkretnego podatnika, a więc cechy przedmiotu muszą 

zostać tak w przepisie określone, żeby dotyczyły potencjalnie (hipotetycznie) 

nieoznaczonego indywidualnego podatnika.    

Po wysłuchaniu wyjaśnień, członkowie Komisji podjęli poniższy wniosek.   

Głosowano w sprawie: 

nieuwzględnienia petycji w sprawie zwolnienia od konieczności zapłaty podatku od 

nieruchomości przez mieszkańców ulic Tęczowej, Turkusowej, Cytrynowej, i 

Pistacjowej w Dachowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 27.03.2024r. 

 

5. Podsumowanie prac komisji. 

Przewodnicząca Iwona Cupryjak podsumowała prace Komisji wskazując, że Komisja 

odbyła ok. 60 posiedzeń, rozpatrzyła 34 skargi, 11 wniosków, 23 petycje i 2 

pisma/apele.     

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Brak. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Cupryjak 

zakończyła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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                przewodnicząca Komisji 

 

                            /-/ Iwona Cupryjak 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


